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ZÁPIS Z ČLENSKÉ SCHŮZE MAS HŘEBENY, Z. S. Č. 2/21 

Místo konání: Farma Klínec, č. p. 49, Klínec 

Doba konání: 16. 6. 2021 od 18:00 hodin 

 

Přítomni:  

 

Veřejný sektor:  

Obec Klínec, Markéta Polívková, ZS2 infrastruktura 

Obec Zahořany, Daniel Březina, ZS4 kultura 

Obec Jíloviště, Petr Rogner, ZS2 infrastruktura 

Obec Kytín, Miloslav Holý, ZS4 kultura 

Obec Bratřínov, Dagmar Holková, ZS4 kultura 

Obec Trnová, Pekárek Zdeněk, ZS2 infrastruktura 

Obec Hvozdnice, Kučerová Helena, ZS2, infrastruktura 

 

Soukromý sektor: 

Trachta Adolf, ZS3 enviro 

Barlová Jitka, ZS1 sociálno 

AV BOX, Lepší Roman, ZS4 kultura 

Racing cars performance, Pekárková Jitka, ZS4 kultura 

Magdaléna o.p.s., Jocovová Martina, ZS1 sociálno 

Jeřábek Pavel, ZS3 enviro 

Šimák Martin, ZS3 enviro 

Kompart Group s.r.o., zastoupen na základě plné moci Pekárkovou Jitkou, ZS4, kultura 

 

Dále byli přítomni, ale nezúčastnili se hlasování: 

Fárová Milena (Kytín), Juliš Robert (Bratřínov) 

 

 

1. Zahájení 

Předsedkyně přivítala všechny přítomné a zahájila schůzi v 19:15 hodin. Konstatovala, že schůze byla 

řádně svolána, přítomno je 15 členů MAS (jeden v zastoupení na základě plné moci), z toho 8 členů ze 

soukromého sektoru a 7 členů z veřejného sektoru, 2 přítomní jsou ze ZS1 sociální oblast, 4 přítomní 

jsou ze ZS2 infrastruktura, 3 z ZS enviro a 6 z ZS kultura, je tedy dodržena podmínka, že veřejný 

sektor, ani žádná ze zájmových skupin nemá při rozhodování většinu (více než 49 % hlasovacích práv). 

Členská schůze je tedy usnášení schopná. 

 

Určení ověřovatelů zápisu 
Předsedkyně navrhla určit ověřovatele zápisu Martinu Jocovovou a Daniela Březinu, zapisovatelku 

Markétu Polívkovou. 

Před hlasováním dala předsedající možnost vyjádřit se přítomným. Nikdo se nevyjádřil. 
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Návrh usnesení č. C2/21/1: Členská schůze MAS Hřebeny, z. s. určuje ověřovatele zápisu Martinu 

Jocovovou a Daniela Březinu, zapisovatelkou Markétu Polívkovou.        

Výsledek hlasování:       Pro:              15                Proti:           0             Zdrželi se:      0 

Usnesení č. C2/21/1 bylo schváleno. 

 

Schválení programu 
Předsedající seznámila přítomné s programem dle pozvánky na členskou schůzi MAS Hřebeny, z. s.  č. 

2/21 odeslané členům MAS dne 22. 5. 2021. 

Před dalším hlasováním dala předsedající možnost přítomným k vyjádření. Nikdo se nevyjádřil. 

Návrh usnesení č. C2/21/2: Členská schůze MAS Hřebeny, z. s. schvaluje program C2/21: 

1. Zahájení 

2. Zpráva o činnosti spolku za rok 2020 

3. Přistoupení MAS Hřebeny do Krajské sítě MAS ČR 

4. Strategie komunitního rozvoje MAS Hřebeny 2021-2027 

5. Členské příspěvky 2021 

6. Ostatní 

7. Závěr 

Výsledek hlasování:        Pro:             15            Proti:          0          Zdrželi se:     0 

Usnesení č. C2/21/2 bylo schváleno.  

 

 
2. Zpráva o činnosti spolku za rok 2020 

Předsedkyně seznámila přítomné s obsahem Výroční zprávy o činnosti MAS Hřebeny, z.s. za rok 2020. 

Před hlasováním dala předsedající možnost vyjádřit se přítomným. Nikdo se nevyjádřil. 

Návrh usnesení č. C2/21/3: Členská schůze MAS Hřebeny, z. s. schvaluje Výroční zprávu MAS 

Hřebeny, z. s za rok 2020.        

Výsledek hlasování:       Pro:              15                 Proti:           0             Zdrželi se:      0 

Usnesení č. C2/21/3 bylo schváleno. 

 

 

3. Přistoupení MAS Hřebeny do Krajské sítě MAS ČR 

Předsedkyně seznámila přítomné s dosavadní spoluprací s KSMS, výhodami členství a výší ročního 

členského příspěvku 2500,- Kč. 

Před hlasováním dala předsedající možnost vyjádřit se přítomným. Nikdo se nevyjádřil. 

Návrh usnesení č. C2/21/4: Členská schůze MAS Hřebeny, z. s. schvaluje vstup do Středočeské 

krajské sítě MAS a souhlasí s platbou členského příspěvku.        

Výsledek hlasování:       Pro:              15                Proti:           0             Zdrželi se:      0 

Usnesení č. C2/21/4 bylo schváleno. 

 

 

4. Strategie komunitního rozvoje MAS Hřebeny 2021-2027 

Předsedkyně zrekapitulovala obsah Návrhu SCLLD, proces jejího vzniku a průběh projednávání 

s aktéry v území MAS Hřebeny, z. s. 

Návrhy na doplnění: 

Pan Šimák navrhl doplnit Strategii MAS Hřebeny o hodnotící kritéria pro jednotlivé žadatele, 

konkrétní dotační programy, výši spoluúčasti žadatelů atd. a navrhl hlasování o odložení schválení 

Strategie a její další dopracování. 
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Návrh usnesení č. C2/21/5: Členská schůze MAS Hřebeny, z. s. souhlasí s odložením schválení 

Strategie komunitního rozvoje MAS Hřebeny, z. s.  

Výsledek hlasování:       Pro:             1               Proti:          14          Zdrželi se:       0 

Usnesení č. C2/21/5 nebylo schváleno. 

 

Před hlasováním dala předsedající možnost vyjádřit se přítomným. Nikdo se nevyjádřil. 

Návrh usnesení č. C2/21/6: Členská schůze MAS Hřebeny, z. s. schvaluje Návrh Strategie 

komunitního rozvoje MAS Hřebeny, z. s. 

Výsledek hlasování:       Pro:                14            Proti:          1          Zdrželi se:       0 

Usnesení č. C2/21/6 bylo schváleno. 

 

 

5. Členské příspěvky 

Předsedkyně navrhla zachovat výši členských příspěvků na úrovni roku 2020: 

500,- Kč ročně pro člena, který je fyzickou osobou 

1000.- Kč ročně pro člena, který je právnickou osobou 

5,- Kč/obyv. pro člena, který je obcí, s maximální výší příspěvku 15 000,- Kč ročně. Počet obyvatel se 

stanovuje dle údajů ČSÚ k 31. 12. předchozího kalendářního roku.  

Příspěvek je splatný na základě vystavené faktury do 30. 11. 2021. 

Při přijetí člena do spolku v průběhu roku do 30. 6. se platí členský příspěvek v plné výši, později 1. 7. 

– 31. 12.) v poloviční výši. 

Před hlasováním dala předsedající možnost vyjádřit se přítomným. Nikdo se nevyjádřil. 

Návrh usnesení č. C2/21/7: Členská schůze MAS Hřebeny, z. s. schvaluje výši a splatnost členských 

příspěvků na rok 2021. 

Výsledek hlasování:       Pro:            15             Proti:          0          Zdrželi se:       0 

Usnesení č. C2/21/7 bylo schváleno. 

 

 

6. Ostatní 

Pan Pekárek (obec Trnová) člen Kontrolní a monitorovací komise omluvil nepřítomnost předsedy p. 

Navary a seznámil přítomné s obsahem zprávy ze zasedání Kontrolní a monitorovací komise. 

Členská schůze vzala Zprávu na vědomí. 

Pan Šimák, předseda Výběrové komise, konstatoval, že Výběrová komise svoje jednání teprve 

uskuteční. 

 

 

7. Závěr 

Na závěr předsedkyně poděkovala přítomným za účast a v 19:07 hod schůzi ukončila. 

 

Zápis byl vyhotoven dne 22. 6. 2021 

 

Zapisovatelka:   Markéta Polívková                                      …………………………………………………….. 
 
Ověřovatelé: 1. Martina Jocovová                                        …………………………………………………….. 
 
                        2. Dan Březina                                                  …………………………………………………….. 
 
Předsedkyně:  Markéta Polívková                                        …………………………………………………….. 


